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Vragen van het lid Kooiman (SP) aan de Minister voor Medische Zorg over de 
beschikbaarheid van bacteriofagen als alternatief voor antibiotica (ingezonden 
10 november 2017). 

Vraag 1
Bent u bekend met de uitzending van Radar d.d. 30 oktober 2017 over het 
gebruik van bacteriofagen als alternatief voor antibiotica?1 

Vraag 2
Snapt u de onrust die is ontstaan over het feit dat een behandeling met 
bacteriofagen in Nederland niet mogelijk is, terwijl dit in Georgië behoort tot 
de reguliere behandeling? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 3
Vindt u het ook onwenselijk dat commerciële partijen voor veel geld reisjes 
naar Georgië aanbieden om mensen die ten einde raad zijn, te kunnen laten 
behandelen met bacteriofagen? 

Vraag 4
Hoe kijkt u aan tegen de inzet van bacteriofagen als een mogelijke oplossing 
voor de toenemende antibiotica resistentie? Kunt u dit toelichten? 

Vraag 5
Is er in Nederland reeds onderzoek gedaan naar het gebruik van bacteriofa-
gen? 

Vraag 6
Bent u bereid om het gebruik van bacteriofagen in een gecontroleerde 
onderzoeksomgeving mogelijk te maken in een academisch ziekenhuis? Zo ja, 
wat is er nodig om dit te faciliteren? Zo nee, kunt u dit toelichten en 
aangeven welke andere mogelijkheden er zijn? 

Vraag 7
Kunt u uiteenzetten hoeveel budget beschikbaar is voor onderzoek naar 
bacteriofagen, in het kader van onderzoek naar antibioticaresistentie?

1 https://radar.avrotros.nl/uitzendingen/gemist/30-10-2017/
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